
SECOND SESSION OF THE PREPARATORY COMMITTEE OF THE
UNITED NATIONS CONFERENCE ON TRADE AND EMPLOYMENT

Amendments to Article 42 of the New York draft charter presented by the delegation of the Netherlands.

Article 42, paragraph 1, letter b.

The delegation prefers the London text, according to which each member "in considering the initiation of action in accordance with its system of law and economic organization" shall "take the fullest account of the Organization's findings, requests and recommendations".

The words in square brackets at the end of paragraph 1 ("or to be about to have") should be deleted.

Article 42, paragraph 2, subparagraph (c) (ii).

The words "which is not essential to the Organization in undertaking an adequate investigation and" should be deleted.

DEUXIEME SESSION DE LA COMMISSION PREPARATOIRE
DE LA CONFERENCE DU COMMERCE ET DE L'EMPLOI
DE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES

Amendements à l'article 42 du Projet de Charte de New-York présentés par la délégation des Pays-Bas.

Article 42, paragraphe 1, lettre b.

La délégation préfère le texte de Londres, suivant lequel chaque Etat membre "en envisageant l'adoption de mesures conformes à sa législation et à son organisation économique" devra "tenir compte, dans la plus large mesure, des conclusions, des demandes ou des recommandations de l'Organisation".

Les mots entre crochets à la fin du paragraphe 1 ("ou sont sur le point de produire") devraient être supprimés.

Article 42, paragraphe 2, alinéa (c) (ii).

Les mots "qui ne sont pas indispensables à celle-ci pour entreprendre une enquête appropriée et" devraient être supprimés.
